附件2

邀请函
（就邀请函进行公示）
邀请函

姚义鸣 先生

中国 天津市 南开大学环境科学与工程学院

邮编：300350

联系人信息：

卡特琳·克吕格（哥白尼学会会议部）

电话：+49 551 90 03 39 22    传真：+49 551 90 03 39 70

邮箱：meetings@copernicus.org    官网：www.copernicus.org

日期：2026年3月4日    第1页/共2页

个人信息：

护照号码：PE1990099

出生日期：1988年10月27日

尊敬的姚义鸣先生：

作为即将于2026年5月3日至8日在奥地利维也纳举办的EGU2026年大会本地主办方，我们诚挚邀请您参加本次盛会。

本次会议举办地点为奥地利维也纳会展中心，具体地址：奥地利维也纳市布鲁诺·克莱斯基广场1号，邮编1220。

特此说明，本个人邀请函仅用于协助您申请差旅经费或办理签证，主办方不承担任何经济资助的相关责任。为配合国际出行安排，我们将邀请有效期延长至2026年5月2日至9日。

为方便您办理相应签证，特此告知：根据奥地利相关领域规定，您必须持有符合要求的医疗保险合同，该保险需覆盖您在奥地利停留期间可能产生的所有健康相关费用。

我们期待与您在维也纳相聚。

此致

敬礼！

哥白尼学会会议与开放获取出版中心

哥白尼有限责任学会

德国 哥廷根市 火车站大街1e号 37081

电话：+49-551-900339-0

卡特琳·克吕格  谨启

机构详细信息：

哥白尼有限责任学会

德国 哥廷根市 火车站大街1e号 37081

邮箱：info@copernicus.org    官网：https://www.copernicus.org

电话：+49 551 9 00 33 90    传真：+49 551 90 03 39 70

所在地：哥廷根    工商登记号：HRB 131 298（哥廷根地方法院）

负责人：马丁·拉斯穆森    税务机关：哥廷根联邦税务局

增值税识别号：DE216566440

开户银行：诺特海姆储蓄银行    国际银行账户号码：DE12262500010041106337

银行识别码：NOLADE21NOM
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Letter of invitation

Passport number: PE1990099
Date of birth (dd/mm/yyyy): 27/10/1988

Dear Yiming Yao,

As the local organizer of the forthcoming General Assembly 2026 of the European
Geosciences Union to be held in Vienna, Austria, 3-8 May 2026, we cordially invite you to
participate in this event.

‘The conference venue will be Austria Center Vienna (ACV), Bruno-Kreisky-Platz 1, 1220
Vienna, Austria.

It should be understood that this personal invitation is only meant to help you to raise
travel funds or to obtain a visa; it is not a commitment on the part of the organizer to
provide financial support. In order to meet international travel arrangements, we are
extending the period of our invitation from 2 to 9 May 2026.

In order to facilitate the issuance of the appropriate visas, we inform you that you must.
be in possession of a health insurance contract, according to the regulation in that
particular field, covering any health problems during your period of stay in Austria.

We look forward to meeting you in Vienna.

Kind regards,
Copernicus.org
Hetings 8 Open Acess Pubicatons
K fooig B eI
e Coperics Geselchart
Banhotsaliee e +37081 Gottngen
Gemmany» +49-551-900333-0
Katrin Krdger
Copernicus Geselschatt mbH Prane 448 5519 00 3390 Tox offce £ Grtngen
57081 Gortnaen
Gemany Sased n Gottngen Kresspanasse norneim
Regaterean kG 131 298 oA BE1 Sesa000100a1106337
ntogcopercs org County Cour Gotingen BIC NoLADEZ NOM

s coperics.org Diector Mortin Rasmssen




